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UTRECHT 
Van een onzer verslaggeefsters 
 
De kans dat de Puntenburgschool voor 
basisonderwijs op de huidige locatie aan de 
Laan van Puntenbrug kan blijven, is weer een 
beetje groter. 
De coalitie van Leefbaar Utrecht, PvdA, VVD en 
CDA schrijft in een vertrouwelijke notitie dat de 
school op de huidige plek moet blijven. Renovatie 
of vervanging van het schoolgebouw moet 
worden  betaald door de combinatie met 
woningbouw op die plek. De Puntenburgschool 
dreigt te moeten verhuizen. De school zit in een 
deel van een monumentaal gebouw dat eigendom 
is van het Regionaal Opleidingen Centrum ( ROC) 
Utrecht. Het ROC wil van het pand af omdat het 
ongeschikt is voor mbo- onderwijs. Dat betekent 
dat de basisschool weg zou moeten. 
Ouders verzetten zich daar al meer dan een jaar 
heftig tegen. De raadscommissie voor  onderwijs 
stelde eind februari graag te willen dat  

 

 
de school aan de Laan van Puntenburg blijft, 
mits dat betaalbaar is. Wethouder R. Verhulst van 
onderwijs beloofde een aantal mogelijkheden met 
daarbij de financiële gevolgen op een rijtje te 
zetten en aan de commissie voor te leggen. Dat 
zal in mei gebeuren. Uit het vertrouwelijke stuk 
blijkt dat uit de opbrengsten van woningbouw het 
behoud van de school kan worden gefinancierd. 
Of daarmee de school  daadwerkelijk is ‘ gered ’ is 
niet helemaal zeker. De coalitie onderhandelt nog 
over de notitie. De besprekingen zijn bedoeld om 
het werkprogramma van het college aan te 
passen. Directeur J. Sol van de Puntenburgschool 
wil eerst zekerheid of de school wel of niet op de 
huidige plek blijft voor zij blij is. ,, Ik ben heel 
benieuwd, ’ ’ zegt zij. Lid van het oudercomité A. 
Kip is voorzichtig optimistisch. ,, Het zou een 
mooie wending zijn in het proces. ’ ’  

 

 


